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Dnia 18.11.2024r. 

 

Rada Gminy Istebna 

Radni-Sesja 

Protokół IX/2024 

IX Sesja Rady Gminy w dniu 31 października 2024 

Obrady rozpoczęto 31 października 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:42 

tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Gazur 

2. Damian Izba 

3. Barbara Kubas 

4. Hubert Kukuczka 

5. Elżbieta Legierska-Niewiadomska 

6. Piotr Lipowski 

7. Kazimierz Łacek 

8. Ewa  Macoszek-Dragon 

9. Władysław Małyjurek 

10. Bartłomiej Mucha 

11. Magdalena Mucha 

12. Agnieszka Sikora 

13. Zbigniew Wałach 

14. Jadwiga Waszut 

  

  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dzień dobry. Przewodnicząca Rady Gminy Istebna informuje, że obrady Rady Gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zarejestrowane w 

czasie obrad informacje są publicznie dostępne, nie ma możliwości ich usuwania lub 

cenzurowania. Dlatego należy zwrócić szczególną uwagę na treść wypowiedzi, ponieważ istnieje 

możliwość naruszenia dóbr osobistych, na przykład poprzez ujawnienie danych osób fizycznych 

nie uczestniczących w obradach. Szczegółowe informacje dotyczące przetwarzania danych 

osobowych dostępne są na sali obrad oraz na stronie internetowej www.istebna.eu w zakładce 

ochrona danych osobowych. Otwieram IX sesję Rady Gminy Istebna. Na naszym posiedzeniu 

witam Pana wójta Stanisława Legierskiego, Panią wicewójt Klaudię Pasterny.  
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Klaudia Pasterny zastępca wójta 

- Dzień dobry.  

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Panią skarbnik Bronisławę Fiedor.  

 

Skarbnik Bronisława Fiedor 

- Dzień dobry. Pracowników merytorycznych Urzędu Gminy. Panią dyrektor GOK-u Łucję, Łucję Dusek, 

przepraszam. Sołtysa wsi Koniaków Pana Jana Gazura. Pana mecenasa Tomasza Szkaradnika, który czuwa 

nad prawidłowym przebiegiem naszej sesji dzisiaj. Pracowników biura rady, Panią Magdę i Panią, Pana, 

Pana Darka. Wszystkie Panie i Panów radnych. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że jest obecnych 

14 radnych, a więc wszystkie podejmowane przez nas uchwały mają moc prawną. 

  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Magdalena Mucha: Przechodzimy do punktu drugiego, przedstawienie porządku obrad. Czy radni 

zgłaszają uwagi do porządku obrad? Bardzo proszę, wniosek formalny Bartłomieja Muchy, radnego 

Bartłomieja Muchy.  

 

Bartłomiej Mucha - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca, dzień dobry wszystkim. Zgłaszam wniosek formalny o zdjęcie z porządku 

obrad punktu 7d, który nosi brzmienie, podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu audytu 

krajobrazowego Województwa Śląskiego i przeniesienie go na oddzielną komisję oraz sesję. Wniosek swój 

uzasadniam wielkością i obszernością materiału, który jest związany z tym audytem krajobrazowym, który 

do nas dotarł, a także koniecznością właśnie zapoznania się i dokładnego przebadania tego materiału oraz 

tego, do czego nas zobowiązuje przesłany właśnie audyt z Urzędu Marszałkowskiego, czyli do wydania 

odpowiedniej opinii. A tą, tą że opinię należy także uzasadnić, więc będzie potrzebna moim zdaniem do 

tego dodatkowe posiedzenie komisji, a w konsekwencji także sesji. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję. Przyjmujemy wniosek formalny poprzez głosowanie. Bardzo proszę o głosowanie radnych nad 

wnioskiem formalnym zgłoszonym przez radnego Bartłomieja Mucha. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych 

jest za wnioskiem formalnym. Tak więc według wniosku radnego punkt ten zostaje zniesiony z 

dzisiejszego porządku obrad. Przechodzimy do punktu trzeciego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bartłomiej Mucha 

  

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Wniosek formalny zgłoszony przez Radnego Bartłomieja Mucha o zdjęcie z porządku 

obrad punktu: 7 "d", który nosi brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania 

projektu Audytu krajobrazowego Województwa Śląskiego i przeniesienie go na 

oddzielną komisję i sesję. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

  

3. Przyjęcie protokołu z VII i VIII sesji Rady Gminy Istebna 

Przewodnicząca Magdalena Mucha  

Przyjęcie protokołu z VII i VIII Sesji Rady Gminy Istebna. Protokoły są na naszych urządzeniach. Czy radni 

zgłaszają do tego jeszcze jakieś uwagi lub pytania? Nic takiego do nas nie dotarło, tak więc informuję, że 

protokół zostaje przyjęty. 

  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do punktu czwartego. Sprawozdanie z działalności wójta w okresie międzysesyjnym. To 

sprawozdanie również otrzymaliśmy na tablety. Czy radni mają jeszcze jakieś pytania do tych informacji 

przedstawionych przez wójta? Nie widzę. Dziękujemy za przygotowanie tego sprawozdania. Przechodzimy 

do kolejnego punktu piątego. 

 

  

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. Informacja ta informuje, że zostały złożone 

wszelkie braki natury formalnej. Oświadczenia majątkowe są złożone, które braki wyniknęły, zostały 

uzupełnione w terminie roboczym. Także mogę powiedzieć, że wszystko jest zgodnie z procedurą, zgodnie 

z prawem. Przechodzimy do kolejnego punktu szóstego. 
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6. Informacja Wójta o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Istebna w roku 

szkolnym 2023/2024 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Istebna w roku szkolnym 2023/2024. Bardzo 

proszę Pan Przewodniczący.  

 

 

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję i witam serdecznie wszystkich. Jest to coroczna informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Istebna w danym roku szkolnym. Radni zwrócili uwagę na spadek demograficzny oraz 

potrzeby bieżących remontów. Dziękuję.  

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy radni jeszcze tutaj w tym punkcie macie jakieś pytania? Nie widzę. Przechodzimy 

do punktu siódmego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

7. Podjęcie uchwał: 

 

  

 a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującej obszar wsi Istebna z 

wyłączeniem obszaru Natura 2000 Beskid Śląski PLH240005 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Podjęcie uchwał. W podpunkcie A mamy podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna obejmujący obszar wsi Istebna z 

wyłączeniem obszaru Natura 2000 Beskidu Śląskiego. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo. Obydwie komisje były zwołane 29 października 2024 roku i trwały od godziny 10:00 do 

godziny 16:00. W punkcie tym. Tak, temat ten był omawiany również na osobnej komisji. Panowie planiści 

przeanalizowali uwagi, których było 155, z czego 14 uwag było poza obszarem studium. 71 procent uwag 

nie uwzględniono, a reszta została uwzględniona lub częściowo uwzględniona. Obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze radni mają jakieś pytania w tym punkcie? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania. Bardzo proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem 

uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującej obszar wsi Istebna z 

wyłączeniem obszaru Natura 2000 Beskid Śląski PLH240005 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/42/2024 

  

 b) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar wsi 

Koniaków – część A – teren Ochodzitej oraz Koczy Zamek 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu B. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna obejmujące obszar wsi Koniaków 

część A, teren Ochodzitej oraz Koczego Zamka. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Punkt ten omawiała Pani Monika Kukuczko. Do uchwały numer 87/ 557/ 2024 z dnia 3 kwietnia 2024 

roku odnośnie uchwalonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Wojewoda Śląski 

wniósł zastrzeżenia. Chodzi tutaj o teren Ochodzitej i Koczego Zamku. Dokonano korekty wskazanych 

przez wojewodę zastrzeżeń. Obydwie komisje jednogłośnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy radni mają jeszcze jakieś pytania w tym podpunkcie? Nie widzę. Tak więc 

przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych 

jest za podjęciem uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar wsi Koniaków 

– część A – teren Ochodzitej oraz Koczy Zamek 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/43/2024 

  

 c) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar wsi 

Koniaków – część B 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu C. W podpunkcie C mamy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna obejmującego 

obszar wsi Koniaków część B. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Punkt ten również omawiała Pani Monika do uchwały numer 88/ 558/ 2024. Z dnia 3 kwietnia 2024 roku 

odnośnie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania Wojewoda Śląski wniósł zastrzeżenia. Chodzi 

o obszar Koniaków część B. Dokonano korekty tych zastrzeżeń. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały 

tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przystępujemy do głosowania. 

Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Istebna, obejmującego obszar wsi Koniaków 

– część B 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/44/2024 

  

 d) Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu krajobrazowego 

Województwa Śląskiego.  (punkt zdjęto z porządku obrad) 

  

 e) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2025 oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu E. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2025 oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku. Bardzo proszę Pan 

Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. punkt ten omawiała Pani Aleksandra Kukuczka-Scalzo. Uchwała ta dotyczyła określenia stawek 

podatku od nieruchomości na rok 2025 oraz wprowadzenia zwolnień z tego podatku. Proponuje się 

zwiększenie stawek podatku od nieruchomości o około 10 procent. Obydwie komisje pozytywnie 

zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Bardzo proszę przystępujemy do głosowania. 

Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem uchwały. 

 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2025 oraz wprowadzenia zwolnień od tego podatku 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 
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Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/45/2024 

  

 f) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej ustalania 

i poboru, określenia stawek oraz inkasenta na rok 2025 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu F. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej 

ustalania i poboru, określenia stawek oraz inkasenta na rok 2025. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Punkt ten również był omawiany przez Panią Aleksandrę. W uchwale tej proponuje się stawkę opłaty 

targowej, która wzrasta na 2025 rok o około 12 do 12,5 procenta. Na inkasenta powołany jest Gminny 

Ośrodek Kultury, Promocji i Informacji Turystycznej i Biblioteki Publicznej w Istebnej. Obydwie komisje 

pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy radni do tego punktu macie jeszcze jakieś pytania? Nie widzę, przechodzimy do 

głosowania. Bardzo proszę radnych o głosowanie. Dziękuję, informuję, że 14 radnych jest za podjęciem 

uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz zasad jej ustalania i 

poboru, określenia stawek oraz inkasenta na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/46/2024 

  

 g) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025 
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Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu G. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok 2025. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Tutaj również tę uchwałę nam Pani Aleksandra przedstawiła. Uchwała ta określa stawki podatku od 

środków transportowych. Podatek ten jest od 2025 roku wzrośnie o około 10 procent. Stawka ta jest 

uzależniona od roku produkcji pojazdu, więc samochody wyprodukowane od 2005 roku i wcześniej będą 

wyżej opodatkowane. Dziękuję. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy radni macie jeszcze jakieś pytania w tym podpunkcie? Nie widzę. Bardzo proszę 

przechodzimy do głosowania. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję informuję, że 14 radnych jest za 

podjęciem uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/47/2024 

  

 h) Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz zasad 

jej ustalania, poboru i określenia stawek na rok 2025 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do kolejnego podpunktu H. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od 

posiadania psów oraz zasad jej ustalania, poboru i określenia stawek na rok 2025. Bardzo proszę Pan 

Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Informuję, że w uchwale tej nie wprowadza się podatku od posiadania psów. Wprowadzenie tej opłaty 

jest nieekonomiczne i czasochłonne. 11 radnych było za, jeden głos był, 11 radnych przepraszam było 

przeciw, jeden głos był za, jedna osoba wstrzymała się od głosu.  
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Przewodnicząca Magdalena Mucha  

- Dziękuję. Czy radni macie jeszcze jakieś pytania w tym punkcie? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy 

do głosowania. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że trzech radnych jest za, 11 przeciw. 

Uchwała nie została podjęta. Przechodzimy do kolejnego podpunktu I. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz zasad jej 

ustalania, poboru i określenia stawek na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Magdalena Gazur, Władysław Małyjurek, Zbigniew Wałach 

PRZECIW (11) 

Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-Niewiadomska, Piotr 

Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Bartłomiej Mucha, Magdalena 

Mucha, Agnieszka Sikora, Jadwiga Waszut 

  

 i) Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy 

Istebna. 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Rady Gminy Istebna. Informuję, że tutaj 

w tej uchwale jak widzicie na swoich urządzeniach jest autopoprawka. Zanim oddam głos Panu 

Przewodniczącemu chcę tylko powiedzieć, że autopoprawka jest w paragrafie piątym. Także dotyczy tutaj 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego, że jeżeli nie będzie łącznie na sześciu sesjach przewodniczący 

lub wiceprzewodniczący, w tym momencie dieta jego nie zostaje wypłacona. Bardzo proszę Panie 

Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Opiniowana była uchwała w sprawie wysokości diet dla radnych Gminy Istebna. Obecne diety radnych 

nie były zmieniane od 19 grudnia 2014 roku. W związku z tym przygotowana uchwała w zależności od 

funkcji zwiększa dietę. Biorąc pod uwagę wzrost minimalnego wynagrodzenia, zmiana uchwały jest 

uzasadniona. Uwzględnia się również zwrot kosztów podróży służbowych. Obydwie komisje pozytywnie 

zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  
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Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję. Czy radni macie jeszcze jakieś pytania w tym podpunkcie? Nie widzę. Bardzo proszę 

przechodzimy do głosowania uchwały z autopoprawką. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za 

podjęciem uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały z autopoprawką  w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych 

Rady Gminy Istebna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/48/2024 

  

 j) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla Przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Gminy Istebna 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu J. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Istebna. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Diety sołtysów nie były zmieniane od 21 maja 2015 roku. W związku z tym zmiana uchwały również jest 

uzasadniona. Uwzględnia się również zwrot kosztów podróży służbowych. Obydwie komisje jednogłośnie 

zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Bardzo dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania w tym podpunkcie? Nie widzę. Bardzo proszę 

przechodzimy do głosowania. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za 

podjęciem uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Hubert Kukuczka 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla Przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Gminy Istebna 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/49/2024 

  

 k) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024 - 2030. 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu K. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024-2030. Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Istebna na lata 2024-2030 została skrupulatnie i szczegółowo 

umówiona przez Panią skarbnik Bronisławę Fiedor. Na wszystkie pytania i wątpliwości radnych została 

udzielona odpowiedź. Obydwie komisje pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy radni macie jakieś pytania jeszcze do tej uchwały? Nie widzę. Bardzo proszę 

przystępujemy do głosowania. Proszę radnych o głosowanie. Informuję, że głosowanie zostało pozytywnie 

14 radnych pozytywnie zagłosowało nad wyżej wymienioną uchwałą. Dziękuję. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Istebna na lata 2024 - 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/50/2024 

  

 l) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Przechodzimy do podpunktu L. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024. 

Bardzo proszę Pan Przewodniczący.  

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Budżet ze zmianami na 2024 rok również został szczegółowo omówiony przez Panią Skarbnik, 

Bronisławę Fiedor i na wszystkie zadane pytania została udzielona odpowiedź. Obydwie komisje 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały tę uchwałę. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję. Czy radni macie jeszcze jakieś pytania do tej uchwały? Nie widzę. Bardzo proszę przechodzimy 

do głosowania. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję. Informuję, że 14 radnych jest za podjęciem 

uchwały. Wyczerpaliśmy punkt, w którym mamy podejmowane uchwały. Przechodzimy do kolejnego 

punktu ósmego.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Istebna na rok 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Magdalena Gazur, Damian Izba, Barbara Kubas, Hubert Kukuczka, Elżbieta Legierska-

Niewiadomska, Piotr Lipowski, Kazimierz Łacek, Ewa  Macoszek-Dragon, Władysław 

Małyjurek, Bartłomiej Mucha, Magdalena Mucha, Agnieszka Sikora, Zbigniew Wałach, 

Jadwiga Waszut 

Uchwała nr IX/51/2024 

  

8. Informacja Przewodniczącego Komisji ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji 

Rady Gminy Istebna. 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 
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Informacja przewodniczącego komisji ze wspólnego posiedzenia stałych komisji Rady Gminy Istebna. 

Bardzo proszę, Pan Przewodniczący Hubert Kukuczka.  

 

Hubert Kukuczka - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję. Na komisji 29 października zostali zaproszeni przedstawiciele Zespołu Parków Krajobrazowych 

Województwa Śląskiego, którzy przedstawili i omówili projekt uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w 

sprawie Parku Krajobrazowego Beskidu Śląskiego. Radni zadali wiele pytań i czynnie uczestniczyli w 

dyskusji odnośnie tego projektu i uchwały. Na wszystkie pytania i wątpliwości, a było ich bardzo wiele, 

zostały udzielone odpowiedzi. W wolnych wnioskach poruszono takie tematy jak: remonty dróg 

popowodziowych i innych dróg gminnych, zapytano o pismo w sprawie czyszczenia zalegającego 

materiału popowodziowego pod mostem na Szymczach, poruszano sprawy rozbudowy oczyszczalni 

ścieków i [niezrozumiałe], radna Agnieszka Sikora poinformowała o trwających pracach nad powołaniem 

Rady Młodzieżowej. Dyskutowane były też tematy takie jak organizacja ruchu na drogach gminnych. 

Zapytano o możliwości pozyskania środków zewnętrznych. Poruszano temat pisma do zarządu dróg 

wojewódzkich w sprawie doraźnego remontu drogi Koniaków- Matyska. Padły również pytania o 

infrastrukturę sportową. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Bardzo dziękuję. Bardzo proszę Pani Przewodnicząca.  

Jadwiga Waszut - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo, witam wszystkich Państwa. Wzorem lat ubiegłych, dnia 22 października 2024 roku 

odbyło się posiedzenie obydwu stałych komisji Rady Gminy Istebna. Na to spotkanie zostali zaproszeni 

dyrektorzy wszystkich szkół z terenu Gminy Istebna. Każdy, przybyli wszyscy dyrektorzy z każdej szkoły. 

Każdy z dyrektorów miał przygotowane takie, przedstawił sytuację, sprawozdanie z działalności swojej 

szkoły. Były przedstawione osiągnięcia uczniów zarówno w dziedzinie nauki jak i w sporcie. Omówiono 

wyniki egzaminów głównie ósmoklasistów. Były tam wnioski o możliwości poprawy wyników tych 

egzaminów. Dyrektorzy zgłaszali taki problem, że nie zawsze uczniowie chcą korzystać z takich pomocy 

jeszcze poza lekcyjnych, które by mogły podnieść te wyniki. Zwracano na to uwagę. Przedstawili jakie 

prace udało się wykonać w szkołach, na co pozwoliły budżety, jakie rzeczy pozostają do zrobienia, z jakimi 

problemami się szkoły borykają. Przedstawiono też co szkoły oferują uczniom, aby mogli uzupełniać swoją 

wiedzę, jakie zajęcia dodatkowe są prowadzone dla uczniów. Wszyscy dyrektorzy zasygnalizowali 

problem, problemy wychowawcze swoich uczniów. Było też omawiane, omawiany problem zatrudnienia 

psychologa, szczególnie w zespole szkolno-przedszkolnym w Istebnej. Oczywiście do dyskusji i do 

omawiania tych problemów włączali się wszyscy radni. Padły pewne pomysły, jak jeszcze uczniów można 

by było aktywizować. Mieli dyrektorzy pomysły, mieli radni pomysły. Mam nadzieję, że wszystkie te 

sprawy będą kontynuowane. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Bardzo dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. Dziewiątego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Hubert Kukuczka 

- Jadwiga Waszut 
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9. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Interpelacje wnioski i zapytania radnych. Informuję, że nie wpłynęły żadne interpelacje, wnioski i 

zapytania. Mam też wiedzę, że nie w krótkim terminie dzisiaj i przedwczoraj wpłynęły, więc zostaną one 

przez biuro podawcze do mnie dosłane i wtedy zostaną przedstawione na następnej sesji te interpelacje, 

które wpłynęły tutaj ze strony radnych. Przechodzimy do punktu 10. 

  

10. Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Sprawy bieżące, wolne wnioski i informacje. Otwieram dyskusję tutaj w tym punkcie. Jeżeli macie 

Państwo jakieś sprawy bieżące, które nie zostały omówione na naszej ostatniej komisji, pewne rzeczy 

mogły się wydarzyć w przeciągu dwóch dni. Bardzo proszę o zgłaszanie się tutaj do dyskusji, żebyśmy 

mogli sobie zachować porządek w tej dyskusji. Bardzo proszę radny Damian Izba.  

Damian Izba - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję za głos. Ja chciałem zapytać się może jakąś informację dla mieszkańców co w sprawie remontu, 

w sprawie remontu dróg popowodziowych.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Tutaj na komisji omawialiśmy sprawy remontu dróg popowodziowych, że zostały pieniądze jakieś 

przeznaczone na ten cel. Więc część tych dróg zostało wytypowanych. Nie wiem, Panie Wójcie, czy 

możemy prosić tutaj Pana kierownika o to, żeby ewentualnie mógł przedstawić, które dokładnie te drogi 

zostały wytypowane.  

Zastępca Wójta Klaudia Pasterny 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. Szanowni Państwo, Pan kierownik udzielił dokładnej odpowiedzi. 

Procedury związane z realizacją tych przedsięwzięć, które zaistniały na skutek gwałtownych zjawisk 

atmosferycznych, no jest też, że tak powiem, czasochłonny, bo te procedury, żeby do czegokolwiek 

przystąpić, muszą być wszystkie spełnione, ale oczywiście to się dzieje i tutaj pełnej informacji udzieli Pan 

kierownik Mirosław Kawulo. Proszę bardzo, Panie kierowniku.  

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Witam serdecznie wszystkich. Więc tak jak Pan wójt tutaj powiedział, zostały wytypowane na podstawie 

protokołów szacowania szkód z tutaj czerwca i lipca cztery drogi, które chcemy jeszcze w tym roku, jak 

gdyby zrealizować. Jest to droga w Istebnej, [niezrozumiałe] , później jest droga Jasie w Jaworzynce, jest 

w Koniakowie droga Wyżrano. I do Muzyka. Pierwsze dwie drogi jest planowany termin otwarcia ofert na 

najbliższy poniedziałek, czyli na czwartego. Dwie dróżki, czyli Wyżrano i do Muzyka jest termin 

wyznaczony na 12 listopada. Dlaczego tak późno? Możeśmy to ogłosili, nie mieliśmy innego wyjścia, ale 

najpierw musieliśmy, jak gdyby otrzymać pozytywną weryfikację z tutaj Urzędu Wojewódzkiego, Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego. Te protokoły zostały do nas przesłane po 10 października i od razu po prostu 

gmina tutaj wykonała, ogłosiła postępowanie przetargowe. I tak jak tutaj powiedziałem, zamierza 

zrealizować te cztery zadania. W poniedziałek, inaczej, na sesji zabezpieczony jest tylko i wyłącznie wkład 

własny na te cztery dróżki. Tam jest 440 tysięcy jako udział własny. Jest to 20% środków, które 

zobowiązaliśmy się do zabezpieczenia. 80% będzie ze środków Urzędu Wojewódzkiego. I w tej sytuacji 

jesteśmy też, jak gdyby, byliśmy zmuszeni do zabezpieczenia tych własnych środków. No i dopiero teraz 

jest zadanie, jak gdyby protegowane. Dziękuję.  
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Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Czy jeszcze radni macie jakieś, jakieś pytania? Bardzo proszę radna Barbara Kubas.  

 

Barbara Kubas - Radna Rady Gminy Istebna 

- Dzień dobry, witam wszystkich bardzo serdecznie. Dziękuję za głos Pani Przewodnicząca. Ja chciałam 

tylko prosić o taką rzecz. W przysiółku koryto jest zrobiona taka mijanka i mieszkańcy oraz odśnieżający 

proszą, żeby na okres zimowy właśnie na tej mijance nie zatrzymywać samochodów, bo utrudnia to 

odśnieżanie. Dziękuję.  

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Jeżeli jesteśmy przy temacie dróg, to ja bardzo proszę pilnować siebie i swoich dzieci, 

żeby miały odblaski, bo niestety zdarza się jeszcze mimo wielu apeli i akcji związanymi z odblaskami, 

zdarzają się jeszcze osoby, które po prostu w ciemnym, w ciemnych ubraniach spacerują i nie mają 

odblasków. Jest to bardzo niebezpieczne, bo naprawdę nie da się takiej osoby zauważyć i może dojść, 

dojść po prostu do tragedii. Kolejną kwestię, którą też chciałam tutaj zaapelować, a która wyniknęła w 

czasie posiedzenia naszej ostatniej komisji, to jest sprawa podatków. I tutaj chcieliśmy, apelujemy przede 

wszystkim o to, żeby weryfikować swoje zeznania podatkowe. Ja tutaj sobie pozwolę, pozwolę przeczytać 

taki apel, który tutaj ze strony urzędu został sformułowany i napisany, naprawdę przy tej dyskusji, którą 

żeśmy odbyli na ostatnim posiedzeniu komisji, bardzo dużo osób jest zdziwionych tym, że przychodzi im 

nowe zeznanie podatkowe, nowa weryfikacja, no a co za tym idzie również wzrost opłaty, którą muszą 

uiścić do gminy. Więc tutaj naprawdę bądźmy uczciwi i skrupulatni i te nasze zeznania proszę żebyśmy 

weryfikowali. I tutaj teraz przeczytam treść prośby ze strony urzędu. Szanowni podatnicy, w dniu, w 

którym Rada Gminy podejmuje uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości, oraz podatku od 

środków transportowych na rok 2025, przypomnieć należy o obowiązku każdego podatnika, jakim jest 

uregulowanie podatku od nieruchomości rolnego i leśnego, a także od środków transportowych w 

należytej wysokości. Zwracam się z uprzejmą prośbą o zweryfikowanie swoich decyzji podatkowych, które 

corocznie są do Państwa wysyłane. Czy wykazywane do opodatkowania zostały wszystkie budynki, grunty 

oraz czy ich powierzchnia użytkowa jest zgodna ze stanem faktycznym, a także zmiana, zmianą sposobu 

wykorzystania nieruchomości. Przykładowo zmiana budynku gospodarczego na garaż, zajęcie budynku na 

działalność gospodarczą. Przypominam, że w obowiązku podatnika leży zgłoszenie do Urzędu Gminy 

każdego nabycia lub zbycia nieruchomości, gruntów, lasów, pojazdów, które podlegają opodatkowaniu 

podatkiem od środków transportowych, lecz także zmianę klasyfikacji gruntów, zakończenie budowy lub 

rozpoczęcie użytkowania budynku. Warto podkreślić, iż między innymi podatek od nieruchomości, 

podatek rolny, podatek leśny oraz podatek od środków transportowych trafiają w całości do budżetu 

gminy. Wpływ z podatków to najważniejsza grupa dochodów własnych gmin, a kluczowe znaczenie ze 

względu na wielkość wpływów ma podatek od nieruchomości. Wysokie dochody podatkowe przekładają 

się na wzmocnienie zaplecza finansowego gmin przez zwiększenie dochodów budżetowych tych 

jednostek samorządu terytorialnego. W konsekwencji oddziałują one na możliwości realizacji 

różnorodnych wydatków budżetowych w ramach szerokiego katalogu zadań publicznych wykonywanych 

w gminach. Referat podatków i opłat lokalnych prowadzi czynności sprawdzające oraz kontrolę 

nieruchomości pod kątem prawidłowości danych wykazanych do opodatkowania. Pamiętajmy, że 

działania podejmowane ze strony Urzędu Gminy Istebna, mimo że prowadzone są sukcesywnie i 

obejmują coraz więcej nieruchomości, nie są w stanie objąć każdego właściciela w jednym czasie. 

Apelujemy zatem o podjęcie własnej inicjatywy i sprawdzenia za co, co roku płacicie Państwo podatek. W 
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przypadku problemów ze zrozumieniem treści decyzji zachęcamy do wizyty w urzędzie gminy lub do 

kontaktu telefonicznego. Przypominamy, że zobowiązanie podatkowe może być naliczone bądź zmienione 

do 5 lat wstecz. Zatem zwlekanie z korektą lub złożeniem informacji podatkowej przez kilka lat spowoduje 

wysoki do poniesienia przez Państwa kosz, koszt zobowiązania podatkowego, które trzeba będzie 

uregulować w krótkim czasie. Sporządziła Pani kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych, 

Aleksandra Kukuczka-Scalzo. Bardzo dziękuję. Czy macie radni jeszcze jakieś pytania? Widzę, że zgłosił się 

radny Władysław Małyjurek. bardzo proszę.  

 

 

Władysław Małyjurek - Radny Rady Gminy Istebna 

- Dziękuję Pani Przewodnicząca. Ja tu chciałem podjąć temat, już na komisji ten temat podejmowałem z 

Panem Kierownikiem. Chodzi o zabezpieczenie lipy w przysiółku Polana w Jaworzynce Trzycatku. Gdzieś 

tam ta lipa po prostu przy jakimś większym wietrze grozi rozerwaniem i spowodowaniem, można 

powiedzieć, katastrofy. I prosiłbym Pana kierownika, żeby po prostu kierownik to wytłumaczył, jakie są 

procedury, bo prosiłem, żeby tą lipę ściąć, ale tu są całe procedury, które musi przebyć, żeby to można 

było to drzewo usunąć. Dziękuję. Proszę Pana kierownika.  

 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Proszę Panie kierowniku.  

 

 

Kierownik Referatu Rozwoju, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Mirosław Kawulok 

- Więc tak jak zostało omawiane już na komisji, Lipa jest jako pomnik przyrody. Myśmy wystąpili do 

Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska o ewentualne zniesienie tego pomnika przyrody, ale przyszła 

decyzja odmowna. Na dzisiejszej sesji zostały zabezpieczone środki na wykonanie operatu 

dendrologicznego, który po prostu jest potrzebny i przedstawienia tego operatu do RDO-siu w 

ewentualnym, ewentualnej możliwości, jak gdyby zniesienia tego pomnika i no po prostu ścięcie tej lipy, 

która tam zagraża temu budynkowi. Tyle, dziękuję.  

 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję bardzo. Tutaj do dyskusji zgłasza się sołtys wsi Koniaków, pan Jan Gazur, bardzo proszę.  

 

 

Sołtys wsi Koniaków Jan Gazur 

- Dziękuję bardzo. Przepraszam. Szanowni Państwo, chciałem zwrócić uwagę na bardzo ważną akcję 

'Świeć przykładem', co tutaj zostało już powiedziane. Ta akcja trwa już naszej, zresztą w całym, nie tylko 

naszym powiecie wiele lat. Ona dotychczas organizowana była przy szkołach. I wiadomo, przy szkołach to 

i dzieci są. W obecnym czasie, chyba pierwszy raz, ta akcja została zorganizowana w godzinach dosyć 

późnych, godzina 16:00, przy Ochotniczej Straży Pożarnej w Koniakowie. I dało się zauważyć, że ta 

obecność tych dzieci była skromna. Więc bardzo bym prosił o rozważenie, aby wrócić do terminów w 
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okresie nauki szkolnej i przy szkołach, jeżeli to jest możliwe, a było dotychczas to możliwe, więc z takiej 

akcji korzysta wiele, wiele więcej dzieci i młodzieży. Dziękuję.  

 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Bardzo dziękuję. Proszę, udzielam głosu Panu Wójtowi Stanisławowi Legierskiemu.  

 

 

Stanisław Legierski - Wójt Gminy Istebna 

- Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca, Panie Sołtysie. Odpowiedź tu jest krótka, prosta. Organizatorem 

akcji Świeć Przykładem jest radio Bielsko i służby mundurowe, takie jak policja, pogotowie, straż pożarna, 

miejscowe jednostki, to oni określają termin i miejsce. Tak, zgadzam się, było do tej pory przy szkole, z tą 

obecnością też było różnie, czego oczywiście nie pochwalam, a uczestniczyłem od kilku lat w każdym 

takim przedsięwzięciu, nie tylko w Koniakowie, ale też i w innych sołectwach. Myślę, że tu bardziej 

ważniejszym apelem byłoby apel do mieszkańców o potraktowanie tego typu akcji poważnie. Nie tylko z 

racji tego, że można zostać wyposażonym darmowo w odblask, ale też i te kwestie takie edukacyjne, gdzie 

te służby, które biorą w tym czynny udział pokazują mi sprzęt, udzielają mi informacji, Także tutaj w tym 

kierunku, ale tak jak powiedziałem na wstępie, organizatorem tej akcji, bardzo fajnej, za to tutaj chcę 

podziękować i Radiu Bielsko, i policji, i pogotowiu ratunkowemu, i wszystkim jednostkom Straży Pożarnej 

z terenu naszej miny, które w tą akcję się angażują rok-rocznie, za ten właśnie poświęcony czas, ale też 

zaapelować do mieszkańców, żeby po prostu w tym uczestniczyli. Dziękuję bardzo.  

 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękuję. Tutaj przed sesją już Pani Dyrektor GOKU prosiła o głosy, więc proszę bardzo Pani Dyrektor, 

udzielam Pani głosu.  

 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Promocji, Informacji Turystycznej i Biblioteki Publicznej w 

Istebnej Łucja Dusek 

- Dzień dobry, witam serdecznie wszystkich. Drodzy Państwo, ja chciałam zaprosić na obchody 11 

listopada, które się zbliżają. Bardzo serdecznie zapraszam. 11 listopada o 9:00 zrobimy zbiórkę pod 

Urzędem Gminy w Istebnej i przejdziemy przez pięć naszych pomników symbolicznych. Złożymy kwiaty i 

znicze w obecności naszych jednostek straży pożarnej, w obecności pocztów sztandarowych szkolnych. 

Bardzo, bardzo serdecznie zapraszam. O 10:30 odbędzie się msza święta w kościele pod wezwaniem św. 

Bartłomieja w Koniakowie, gdzie oczywiście będziemy modlić się za ojczyznę i za nas samych, a po mszy 

świętej bardzo zapraszam, zachęcam do odśpiewania hymnu wspólnie i kilku pieśni patriotycznych przy 

akompaniamencie kapeli Wałasi. Bardzo serdecznie zapraszam na to wydarzenie wszystkich mieszkańców, 

szczególnie młodzież, dzieci. No chciałabym, żebyśmy tutaj dali taką żywą lekcję patriotyzmu, dlatego 

bardzo serdecznie zachęcam do udziału. Dziękuję bardzo.  

 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Bardzo dziękujemy Pani Dyrektor za zaproszenie. I również gorąco zachęcam do tych udziałów, gdzie 

wspominamy właśnie o odzyskaniu niepodległości przez Polskę. Tutaj jeszcze wracam do pism, które 

mamy na naszych informatorach, a które wpłynęły również do rady. Tutaj mamy też pismo mieszkańca 

Koniakowa w sprawie drogi DEJE. Jest również pismo mieszkańca Koniakowa w sprawie drogi, w sprawie 

przejęcia przez gminę dróg gminnych, przejęcia w rejestr dróg gminnych. Tutaj jeszcze momencik sobie 

otwieram. Tutaj też była informacja w sprawie zakupów dmuchańców, tutaj też zostało udzielona 

odpowiedź, było takie pismo złożone przez radnego, taka prośba również złożona przez radnego 

Władysława. Też drodzy radni, tutaj macie zaproszenia na wydarzenia, które odbywają się na bieżąco w 

naszej gminie. Jest też pismo Stowarzyszenia Istebna, w sprawie… w sprawie dofinansowania, które to 

stowarzyszenie dostaje tutaj z gminy. Informuję, że na te wszystkie pisma zostaną udzielone odpowiedzi i 

zostaną również procedowane przez Radę Gminy na komisjach. Czy jeszcze radni macie w tym punkcie 

dziesiątym w sprawie bieżące wolne wnioski, informacje jakieś? Jakieś sprawy? Bardzo proszę radna Ewa.  

 

 

Radna Ewa Macoszek-Dragon 

- Szanowni radni otrzymaliście zaproszenie na koncert patriotyczny, ale również chciałabym skierować 

takie zaproszenie do mieszkańców i zapraszamy serdecznie na koncert, który odbędzie się 10 listopada w 

niedzielę o godzinie 17:00 w hali sportowej w budynku byłego gimnazjum Trójwieś dla niepodległej, 

razem ognisko i zespoły regionalne od tych najmłodszych do najstarszych. Wspólnie przygotowaliśmy dla 

Państwa program, także serdecznie również zapraszam i radnych mieszkańców. Dziękuję.  

 

 

Przewodnicząca Magdalena Mucha 

- Dziękujemy bardzo za zaproszenie. Już tutaj nie widzę zgłoszeń do dyskusji, tak więc przechodzimy do 

ostatniego punktu jedenastego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Damian Izba 

- Barbara Kubas 

- Władysław Małyjurek 

- Sołtys wsi Koniaków Jan Gazur 

- Wójt Gminy Istebna Stanisław Legierski 

- Radna Ewa  Macoszek-Dragon 

  

11. Zakończenie posiedzenia. 
Przewodnicząca Magdalena Mucha 

Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam IX Sesję Rady Gminy Istebna. Bardzo dziękuję wszystkim za 

obecność, za aktywny udział. Dziękuję bardzo.  
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